
Tarja Eklunds och 17 andra ledamöters motion om att öka bekämpningen av 
klimatförändringen och öka miljöskyddet genom att minska asfalteringen av gårdsplaner 
i allt byggande

VD/3740/00.02.00.03/2021

Tarja Eklund och 17 andra ledamöter lämnade in följande motion i enlighet med fullmäktiges arbetsordning: 

”Om boendemiljön är mer naturlig och gårdsområdet inte alltför asfalterat, ökar detta boendetrivseln och 
belastningen på miljön minskar. Infiltreringen av dagvatten på tomterna är en utmaning i stadsområden, eftersom 
man har låtit belägga tomternas gårdsområden nästan helt med asfalt och dagvattnet inte i första hand kan 
infiltreras där det uppkommer, såsom Vanda har fastslagit i sina riktlinjer. Med dagvattnet förs också ämnen 
skadliga för miljön ut i diken, bäckar och vattendrag.  I industriområden orsakar störtregn och snö som smälter 
problem, då reningsbrunnarna inte drar ner allt dagvatten och dagvattnet inte ryms på tomterna för infiltrering.

Vi undertecknade kräver att,

Stadsmiljöns verksamhetsområde bereder anvisningar om hur stor del av ett gårdsområde på en tomt som byggs 
som kan beläggas med asfalt. Då tomtens användningsändamål beaktas. Nya anvisningar tillämpas i 
detaljplanerna i samband med tomtöverlåtelsen.”

Stadsfullmäktige 12.4.2021 § 17

Beslut:

Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till stadsstyrelsen för 
beredning. 

Bilaga:

– Tarja Eklunds och 17 andra ledamöters undertecknade fullmäktigemotion om att öka 
bekämpningen av klimatförändringen och öka miljöskyddet genom att minska asfalteringen av 
gårdsplaner i allt byggande  


